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Bezwaarschrift opblaashal Wognum bij Spartanen

m/ eniae tija is er spraKe aat er een oplossing moet komen voor net tekort aan sportnairuimte '. Hierover zijn 
diverse partijen tot op heden mee bezig geweest. Nu hebben wij via diverse media vernomen dat er een 
opblaashal gaat komen op het handbalveld bij Spartanen. Door de gemeente is hiervoor al een renteloze 
lening toegezegd en het lijkt er dus op dat de hal er ook gaat komen. Wij als bewoners van de Sint 
Fransiscuslaan voelen ons hierin volledig gepasseerd aangezien er bij ons niet is geïnformeerd wat wij hiervan 

vinden.

In eerste aanleg was er de optie om de opblaashal te plaatsen bij de tennisbaan in de Bloesemgaerde. Hier is 
destijds op 5 september 2018 een bijeenkomst geweest en hiervan is een verslag gemaakt. Dit verslag is als 
bijlage bij dit bezwaarschrift gevoegd.

,n net verslag van s september ZU18 komt ook ae locatie van Spartanen ter sprake, tr worat aaarbij net 
navolgende vermeld: "De locatie van Spartanen ligt erg dicht bij de omwonenden; minder dan 5 meter van de 
erf grens van de dichtstbijzijnae bewoners." Uit net verslag blijkt dus aat de locatie bij Spartanen destijds dus 
zeker niet de voorkeur had. Echter doordat daar de omwonenden van de Bloesemgaerde wel de kans hebben 
genaa om vragen te stellen en opmerkingen te maken is net aaar aus met aoorgegaan. ue locatie m ae 
Bloesemgaerde was en is echter verder van de dichtstbijzijnde woningen vandaan dus is het raar om nu wel 
een opblaashal midden in een woonwijk te plaatsen.

Behalve bovenstaande zijn er nog de navolgende punten/bezwaren die wij aan willen kaarten:

Wij maken bezwaar op de opblaashal op de plek van het handbal veld op basis van:

Hedendaagse overlast van de nieuwe woningen waar statusnouders wonen, oe woningen zien er niet 
mooi uit en er ligt veel vuil en rommel om de woningen. Tevens is er jeugd vanuit deze woningen die 
over de hekken klimmen en voetballen op het veld.
2C kunstgrasveld waardoor er veelal op twee velden getraind wordt. Daarbij staat verlichting, die 
vernieuwd en feller is, ook aan waardoor er al veel overlast is van lawaai en licht.
Nog meer parkeeroverlast en ook mogelijk aan de zijde van de Sint l-ranciscusiaan gezien mensen nu 
ook gebruik maken van deze doorgang
Ventilator voor opblaashal komt waarschijnlijk aan de achterzijde gezien vanaf de Sportlaan, dus gaat 
het geluid richting de Sint Franciscuslaan. Tevens het licht wat van de hal af komt is ook zichtbaar bij 
oe sint l-ranciscuslaan. Ook komt er naast het geluid van de voetballers nog meer overlast van de 
sporters in de opblaashal. Bij het verslag van 5 sept hebben ze het over een akoestisch rapport. 
Mogelijk dat ze dat nier ook maar moeten gaan doen.
Er is voor ons als bewoners de laatste jaren meer 'geluids' overlast ontstaan door gebruik van het 
voetbalveld, komst van V kunstgras veld, aanpassing verlichting. Tevens de enige afbakening, 
namelijk de heesters langs bint hranciscuslaan zijn weggehaaid en vervangen door gras. hierdoor is 
er meer geluids- en lichtoverlast ontstaan.
tr is veelal geen toezicht ais de voetbal gesloten is. Hierdoor is in de zomer vaak tot laat overlast van 
jeugd die zich op de voetbalvelden bevinden. Hier wordt niet tegen opgetreden.
De huizen rondom het voetbalveld dalen in waarde door de komst van de opblaashal.
De tijden waarop de hal gebruikt zal worden zoals eerder omschreven zal uitlopen op basis van 
wedstrijden of het exploiteren op andere tijdstippen om de kosten eruit te halen ( sinterklaas / kerst 
evenementen )
Wij hebben onze stem niet kunnen laten horen, gezien er geen brief bij ons is bezorgd. Wat wel 
gedaan is bij de Sportlaan. Dus voelen wij ons niet gehoord.



Ons voorstel:

De opblaashal kan wel aangeschatt worden alleen op een andere plek geplaatst worden inci. 
toiletvoorzienmgen.
Uns voorstel zou zijn om als gemeente in gesprek te gaan met icholtens tSouwgroep. Hier ligt naast net 
huidige pand een groot stuk braakliggend terrein waar momenteel niet gebouwd wordt.

Dit is een locatie waar geen directe omwonenden last ondervinden van de hal. Tevens wordt de hal 
gebruikt buiten kantooruren waardoor de werknemers er geen hinder van hebben.

Kosten technisch kan er gesproken worden over huren van de grond en het plaatsen van een aggregaat 
waarbij er geen aansluiting nodig is en/of verrekening met Scholtens.

Tevens is er bij de infoavonden gesproken over diverse plekken binnen Wognum om de hal te plaatsen, 
dit kon niet op basis van facilitaire voorzieningen. Zoals aangegeven gaat het alleen om trainen van de 
jeugd, dus wellicht is het mogelijk om zonder voorzieningen de hal elders te plaatsen.

Hierdoor blijft het centrum van Wognum sfeervol zonder parkeerproblemen en beperkte overlast.

Conform bovenstaande hebben wij in onze wijk de afgelopen jaren meer dan voldoende geïncasseerd op 
punten waarvan wij niet op de hoogte zijn gesteld. Dus vragen wij jullie vriendelijk om genoemde punten 

in behandeling te nemen.
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